
KALEVI JAHTKLUBI JUHATUSE KOOSOLEK 
 
Kuupäev: 14.02.2018 
Kellaaeg: 18.00 – 21.30 
Koht: Kalevi Jahtklubi 
Osalesid: Kalev Vapper, Erki Kilu, Andri Meius, Olev Roosma, Piret Salmistu, Tõnu Tõniste, 
René Allik, Hard Perk, Rene Treifeldt, Ott Kallas, Egon Elstein, Uku Kuusk 
Protokollija: René Allik 
 
PÄEVAKORD: 
1. Eesti Jahtklubide Liidu tegemised ja plaanid 2018. aastal (E. Elstein, O. Kallas) 
2. Spordikooli soetused 2018. aastal (U. Kuusk) 
3. Muud küsimused 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
1. EJL tegemised ja plaanid 2018. aastal (E. Elstein, O. Kallas) 
E. Elstein ja O. Kallas andsid ülevaate järgmistest teemadest: 
- Purjetamisakadeemia 
- EJL 90. juubeli tähistamine 
- EMV etappide jaotamine 
- Aktuaalsed teemad, mis EJLi puudutavad. 
Eraldi küsimusena käsitleti EMV etappida jaotamist, kus KJK soovis Tallinnasse tuua tagasi 
Laserite etapi. O. Kallas selgitas, et EMV etappide jaotamisel on aluseks võetud 
georgraafiline printsiip, st välditakse võistluste koondumist Tallinnasse, et aktiivsemad klubid 
mujal Eestis saaksid samuti panustada. Pärnu Jahtklubi on seni kõik etappe väga hästi 
korraldanud.  

 
2. Spordikooli soetused 2018. aastal (U. Kuusk) 
Spordikooli valikud on järgmised: 
- RS Quest. Harrastajaid on sinna panna 2 meeskonda. Seega 3 trenni nädalas. Paat on 
hõivatud 3 täispäeva nädalas. 
- F15 võimalik soetamine. 
-  Kahemehepaatideks 29er või 470 
 
3. Muud küsimused 
 
 
OTSUSED: 

1. Klubiülemal ja spordikoolil esitada juhatusele RS Questi tasuvuse graafik. 
Kahemehepaatidest liikuda pigem 29er´i poole. 

2. Võtta uuteks klubi liikmeteks vastu Andrus Poksi ja Hendrik Karilaid.  
 
 
 
Kinnitas 
Kalev Vapper 
kommodoor 
 


